
G:\Afdelinger\1. Afdelingsmøder\AFDELINGS-REFERATER\2024 afd. referater\Referater uge 11\Afd. 46 referat 2024 - Færdig.docx 

 
  
Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
757 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  TAS APH 
 
Fra administrationen:  TTH TWC 
 
Fra afdelingen:  14 beboere 
 

Dag og år: 

Mandag, den 11. marts 2024, kl. 17.00 på Hol-
ger Drachmanns Gade 1  
Afdelingsmøde for afd. 46 
(Lindehaven 2-34 og 3-7) 
 
 

Winni bød velkommen og foreslog TAS som dirigent TAS valgt som dirigent. 
 

Pkt. 1 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 
og gennemgik dagsordenen. 

 Godkendt 
  

 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidst 
møde. 

 

Ingen beretning 

 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kom   mende år. 
 

           TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

   

Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 
 
Budgettet er lavet på et usikkert grundlag idet vi mangler 
erfaringstal på alle områder.  
Stigningen i år kan hovedsageligt forklares øgede udgifter 
til offentlige og andre faste omkostninger samt mere hen-
læggelse til planlagt vedligeholdelse. Andel i fællesfacilite-
ters drift indgår i budgettet. Stort overført overskud fra tidli-
gere år modvirker stigningen. 
 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forøgelse på 19,11 kr. pr. m2 (eller ca. 153 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2024. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Ingen indkomne forslag. 

 

  
Budget blev godkendt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pkt. 4 Indgåede forslag til behandling under punkt 4 –  
Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - Indkomne 
forslag:  

Der er fra afdelingsbestyrelsen indgået følgende for-
slag: 

1. Forslag til hegn max. Højde 140 cm, jf. vedlagte bi-
lag 

2. Forslag til materialevalg til hegn, jf. vedlagte bilag 
3. Forslag til at der ved hegn ikke er krav om hæk, jf. 

vedlagte bilag 
4. Forslag til krav og valg af hæk, jf. vedlagte bilag 
5. Forslag til krav om klipning af hæk 1 x årligt, jf. ved-

lagte bilag 
 

 
 
 
 
 
1. Godkendt 
2. Godkendt 
3. Godkendt 
4. Godkendt 
5. Godkendt 
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Pkt. 5 Valg af formand: 
 På valg: Winni Faros 

 

Valgt til formand: 
Winni Faros 

Pkt. 6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen.  
    På valg: Suneva Jacobsen         
  
 
 Valg af suppleanter: 
 På valg: Lone Holm og H. Plesner 
 

Valgt til bestyrelsen: 
 H. Plesner 
 
 
1. Suppleant:    Lone Holm 
2. Suppleant:    Hanne Paulsen 

 

Pkt. 7 Eventuelt  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 18.20 
 

 
Udearealer, vild med vilje findes ikke indby-
dende. – Grundejerforeningen/Hansen 
Hvem skal fjerne affald, - Grundejerforenin-
gen/Hansen 
Punkt på næste gundejerforeningsmøde 
 
Affaldscontainere, manglende beton – Bo 
Michaelsen 
 
Ujævne fliser ved affaldscontainere, sikker-
hed, urolighed for at komme til skade. 
 
Vand fra penthouse – med på 1års gennem-
gang 
 
Rengøring af trappeopgang – Opfordret til 
at kontakte b42 ved opdagelse af mangler 
 
Problemer med skure – med på 1års gen-
nemgang. 
 
Chip til hoveddøre, overslagspris 100,- pr 
md i 1år 
 
Ventilation – luftfugtighed for tør, ca. 0-20% 

 


